



Referat af bestyrelsesmøde 23.9.2025

Deltagere:

Julie Katrine Jensen - (formand)
 Christian Pilgaard - (Bestyrelsesmedlem)
 Anette Hvolbøl (Sekretær)
 Kimmo Katva - (kasserer)
 Charlotte Vangsgaard - (suppleant)
 Jeanette Pedersen – (suppleant)

Afbud: Søren Andersen - (Næstformand)

Dagsorden punkt	Bemærkning	To-do
1. Nyt fra formanden v/Julie	Orientering om foranstaltninger på Kystvejen (i regi af Kystvejen Frem): Kystvejen Frem har til formål at gøre Kystvejen mere farbar, fremkommelig og sikker. Der er sat 2,5 mio af til at lave forsøg i 2025 og 2026. Læs mere på: https://stevns.dk/service-and-selvbetjening/trafik-and-veje/kystvejen-frem Lige nu arbejdes med: Sikkerhed i færdslen på Kystvejen, naturlig omdirigering af trafik (uden afspærring). Specifikke tiltag pt.: Farttavler og Fartchikaner. Alle er midlertidige tiltag, som der følges op på effekten af via Trafiktælling (det er gummikablerne på vejen). Næste skridt vil kigge på tung trafik (selv om der er ikke så meget som man tror, når man trækker busser fra). Desuden laves Forsøg med mere plads til cykler og passagerer ved busstopsteder. Skriver info om det i nyhedsinfo.	Julie
	Fra sidste generalforsamling: Vi skal have opdateret vedtægter med de ændringer, der blev vedtaget på generalforsamling.	Kimmo/Julie

Dagsorden punkt	Bemærkning	To-do
	Kimmo har desuden uddybet forklaring om hvem der betaler til vejfond (ses i vedtægter på hjemmeside)	
	Strøby Strand forum har indkaldt til møde om bidragsfordeling 9. oktober kl. 18-20 i Strøby Idrætscenter. Christian deltager fra og rapporterer til vores bestyrelse. Der kommer egentligt referat fra styregruppen for Strøby Strand forum	Christian
2 og 3. Nyt fra kasserer v/Kimmo	Kassebeholdning Grf. ca. 41.000 kr , Vejfond ca. 600.000 kr	
	Tre tilflyttere havde glemt at betale indskud (2000 kr/stk), Med reminder via sms-funktion på hjemmesiden kom dog hurtigt betaling.	
	Christian påpeger at vores betalingsløsning er med flexibelt beløb (dvs. det kan principielt ændres uden forudgående godkendelse af betaler). Vi er opmærksomme på det men opfatter det ikke som et problem, men man kan som bruger vælge Bank kontooverførsel i stedet hvis man ønsker det	
	Hjemmeside: Bestyrelsens medlemmer har adgang til en række info i Indhold i afsnittet låst under "om os"	
4. Nyt fra Broholdet v/Anette	Indtagning af bro med næsten fuldtalligt hold den 5. okt. Anette lægger opslag på FB for ekstra frivillige til beskæring af rynket rose og maling af bænke/skur. Julie køber maling/pensler/ruller.	Anette ✓ Julie
	Renovering af nedgangen til broen. Vi afventer svar fra kommune før beslutning. Spørgsmålet til kommunen går både på om kommunen kan tillade at der støbes en løsning på deres grund + om der sker ændringer af kystlinjen i forbindelse med kystsikringsprojektet. Der er indhentet tilbud fra entreprenør.	Julie
	Forvaltningsgrundlag for opførelse og drift af badebroer i Stevns fremfindes af Julie.	Julie ✓
5. Nyt fra Vejlaug	Nyt fra hastigheds-arbejdsgruppen (v/Kimmo). Arbejdsgruppen (Kimmo, Troels, Stine og Peter) havde møde den 22. sept. Der blev drøftet skiltning/hastighed/trafikchikaner. Møde igen om 3 uger, hvorefter man vil udarbejde et forslag, som kan blive taget op til afstemning på næste års generalforsamling. I første omgang arbejdes der forslag om opsætning af farttavler. Inden da går blot info til medlemmer (i nyhedsbrev) om at forslaget vil komme på dagsordenen der.	Kimmo
	Hjørnet af Løvsangervej/Digesvælevej er udbedret tilfredsstillende og sten fjernet.	
	Nedsivning på stikvej v Kystvejen 340 har virket helt perfekt under de store regnskyl	

Dagsorden punkt	Bemærkning	To-do
	Christian blev valgt som formand for Vejlaug. Han vil være tovholder på div praktiske opgaver som fx bestilling af saltning (typisk et par gange om vinteren), grus på stier, huller i asfalt. Evt. opstilling af kasse med grus / salt ved stærekassen, så stien ned til Kystvejen ved fælles hjælp kan holdes fri for glat føre.	Christian
6. Nyt fra ordensudvalg	Slåning af volden på Digesvælevej er gjort til tiden i år v. Morfars Haveservice. Der skal fældes et gammelt piletræ ved volden, som risikerer at vælte, da nogen har savet i det. Christian vil tale med Troels, om de skal gøre det i fællesskab. Ellers bestiller vi prof. hjælp.	Christian
	Bestyrelsen hjælpes ad med at drive ordensudvalget, og eventuelle problemstillinger tages op løbende samt på bestyrelsesmøderne.	
	Forslag til opdateret ordensreglement (pt. fra 60'erne) skal udarbejdes i mindre arbejdsgruppe til godkendelse ved bestyrelsesmødet i april. Herefter bliver det stillet som forslag til næste generalforsamling. Hvem melder sig til arbejdsgruppe, evt. blot 3 personer? (Anette vil gerne)	Anette Andre?
	Kystvejen. Det manglende beskæring af busk og hæk, vel også 0,5 meter inde samt given højde på træer (v/ Søren) Punktet udgår, da Søren er fraværende	
7. Eventuelt	Opdatering af vedtægter (se pkt. 1)	Kimmo/Julie
	Beredskabsplan Der er kommet en vejledning fra Regeringen til boligforeninger. Vi drøftede nødvendigheden af en plan og muligheden for, at det på et tidspunkt blev påbudt grundejerforeninger at have en. Anette tester for sjov Chat-GPT, og det laver et fint oplæg. Anette vil gerne være tovholder i en evt. arbejdsgruppe. Julie vil også gerne være med. Arbejdsgruppen vil i første omgang have til opgave at finde ud af, hvilke minimumskrav der stilles, og om vi skal gøre mere for at opfylde gældende lovgivning/behov.	Anette

Strøby, 28 sept. 2025.

Julie K. Jensen, Formand

Søren Andersen, Næstformand (fraværende)

Kimmo Katva, Kasserer

Anette Hvolbøl, Sekretær/bestyrelsesmedlem

Christian Pilegaard, bestyrelsesmedlem